
andorra8 Dimarts, 19 D’octubre Del 2010

Parla
català

El Servei de Política Lingüística i el BONDIA 
et conviden a veure cinema en català. 

Envia un SMS* al 515 amb la paraula CINECAT 
i el teu nom i cognom, i et regalarem una entrada per 
veure la pel·lícula Herois, que es podrà veure des 
del dia 22 d’octubre als Cinemes Illa Carlemany. 
Tenim entrades per als 100 primers missatges rebuts.

* Cost del missatge: 0,75 + cànon 

El cònsol menor de Sant Julià de 
Lòria, Enric Sangrà, va tornar a 
reclamar ahir a l’executiu, coinci-
dint amb l’acte d’inauguració del 
curs acadèmic, que tiri endavant 
el campus de la Universitat d’An-
dorra (UdA) a la plaça Major. La 
ministra d’Educació i Cultura, 
Susanna Vela, va afirmar que no 
es prendrà cap decisió fins que no 
hi hagi el pla estratègic 2010-2015, 
que podria estar enllestit a prin-
cipis de l’any vinent. De la seva 
banda, el rector de l’UdA, Dani-
el Bastida, va admetre: “Amb els 
alumnes que tenim actualment 
podem donar un servei correcte.”

Sangrà va aprofitar l’acte d’ahir 
per demanar públicament al Go-
vern que “redobli els esforços” 
perquè l’ampliació de la universi-
tat tiri endavant i va afirmar que 
“seria bo desencallar el procés de 
stand by actual”, per “Sant Julià, 
per Andorra i per l’educació del 
país”. El cònsol va explicar que 
amb la demanda la corporació 
vol posar “una mica de pressió al 
Govern perquè es defineixi” i va 
recordar que hi ha un conveni sig-
nat amb l’executiu anterior. 

De la seva banda, Bartumeu va 
confirmar la “voluntat del Govern 
d’afavorir i incrementar l’ensenya-
ment superior”, però va matisar 
que aquest creixement s’ha de fer 
de manera “ben dimensionada en 
relació amb les veritables necessi-
tats del país” i “sense estirar més 
el braç que la màniga”. Així ma-
teix, Vela va afirmar que la decisió 
de l’executiu no depèn únicament 
dels recursos econòmics, sinó 
també de “si és necessari o no”, i 

que per tant cal esperar a tenir els 
resultats del pla estratègic.  

Sobre aquesta qüestió, Bastida 
va informar que el model estra-
tègic que marcarà les prioritats 
fins al 2015 ja s’està acabant. Bas-
tida va explicar que “abans de fi 
d’any en podrem tenir el primer 
esborrany” i la versió definitiva 
podria estar conclosa a principis 
del 2011. El rector va coincidir 
amb la ministra que l’ampliació 
dependrà de les previsions de 
creixement per als pròxims anys, 
si bé va admetre que actualment 
les instal·lacions són suficients. 

Bartumeu també van fer refe-
rència a la implantació de la uni-
versitat privada de La Salle, si bé 
va defensar l’UdA com a centre 
públic de referència. El cap de 
l’executiu va sostenir que “aques-
ta nova oferta enriquirà el ventall 
de possibilitats per trobar altres 
sortides laborals per als nostres 
joves” i possibilitarà que “Andor-
ra esdevingui un país reconegut, 
també, per la seva oferta comple-
mentària i diferenciada en l’àmbit 
de l’educació superior”.  

Sangrà torna a reclamar el nou campus 
de l’UdA i el Govern posposa la decisió 

ensenyament superior

marià miño
sant julià De lòria

Educació vol esperar a tenir el pla estratègic 2010-2015, que estarà llest a principis del 2011
s. f. g. a.

Daniel Bastida, Jaume Bartumeu i enric sangrà, ahir, durant l’acte inaugural del curs acadèmic d’ensenyament superior.

La universitat d’andorra incorpora 115 nous alumnes 
i el curs s’inaugura amb prop de 1.200 estudiants

La Universitat d’Andorra (UdA) té aquest curs 
115 alumnes nous. Un total de 82 estudiants han 
començat la formació presencial, mentre que els 
33 restants s’han estrenat en els estudis virtu-
als. En global, uns 1.200 alumnes cursaran els 
estudis d’ensenyament superior a Andorra. Uns 
500 estudiants faran formacions reglades ‒siguin 
presencials o a distància‒, mentre que la resta 
cursaran formació continuada. 

El nombre de matriculats a aquest curs supo-
sa un lleuger increment respecte de l’any passat, 
segons s’extreu de la memòria presentada ahir 
en l’acte d’inauguració del curs acadèmic. Així, 
el 2009-2010 es van inscriure al centre 1.142 
alumnes, dels quals 481 van rebre formació re-
glada, 622 continuada i 39 van fer el curs d’ac-

cés per a majors de 25 anys. Així mateix, el curs 
passat es va expedir 227 titulacions: 18 de l’Es-
cola d’Infermeria, 46 de l’Escola d’Informàtica i 
de Gestió, 21 del centre d’estudis virtuals i 142 
de títols propis. 

El rector de l’UdA, Daniel Bastida, va valorar 
positivament el nombre d’estudiants que s’han 
matriculat a la universitat, “donada la mida del 
país”, i va especificar que “330 alumnes acaben 
el batxillerat amb èxit”. Bastida també va desta-
car l’itinerari específic de turisme que s’ha incor-
porat a la diplomatura d’administració d’empre-
ses. En aquest sentit, el rector de la universitat 
va avançar que en un futur es podria ampliar 
aquesta especialitat, així com altres que tinguin 
una relació directa amb el Principat. 

Bartumeu vol promoure 
l’ensenyament superior 
“sense estirar més el 
braç que la màniga”

El rector de la Universitat 
admet que la capacitat 

actual permet oferir 
un servei “correcte”


